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SKRAĆENI ZAPISNIK SA 33. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA KORČULE 

 

Sjednica je održana 8. travnja (četvrtak) 2021. godine, s početkom u 17:05 sati, kombiniranim 

načinom, putem video konferencije za vijećnike koji nisu bili u mogućnosti prisustvovati, te za 

ostale vijećnike u kino dvorani Doma kulture „Liburna“ u Korčuli. 

Sjednici je predsjedao Marko Skokandić – predsjednik Vijeća. 

Skraćeni zapisnik izradila je Luca Tvrdeić. 

Sjednica se prenosila putem Radio Korčule. 

Nazočni vijećnici u dvorani: Marko Skokandić, Mirjana Drušković, Marin Laus, Ante Tvrdeić, 

Darko Tarle, Ivana Klisura Skokandić, Antun Borovina, Anton Lozica, Nika Silić Maroević. 

Nazočni vijećnici putem video konferencije: Vinka Lozica, Marija Šegedin, Stojan Marelić, Mario 

Reić, Tino Andrijić. 

Ostali nazočni: Andrija Fabris – gradonačelnik, Ivan Šale – zamjenik gradonačelnika, Ivan Blitvić, 

v.d. pročelnika UO za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, gradnju, komunalnog gospodarstvo i 

promet (dio sjednice), Željka Marunović, v.d. pročelnice UO za društvene djelatnosti i UO za 

Gradsku imovinu, gospodarstvo  i turizam (dio sjednice), Bernarda Tomić. v.d. pročelnice UO za 

proračun i financije (dio sjednice) i Srđan Mrše, v.d. pročelnika UO za opće poslove i mjesnu 

samoupravu. 

Utvrđen je (početni) kvorum od 14 vijećnika. Od početka nije nazočio vijećnik Ivan Lipanović.  

 

AKTUALNI SAT 

 

Anton Lozica navodi kako bi htio više znati o operi koja se izvodi u sklopu proslave 450. 

godišnjice napada Uluz-Alije na grad Korčulu. Zanima ga u kojoj fazi su pripreme. Pita se koja je 

svrha izvođenja toliko nekvalitetne opere, odnosno to se ne može ni nazvati opera, već je to više 

nešto nalik mjuziklu. To je opera koja je izvedena u Londonu nakon više od 250 godina od napada 

Uluz-Alije na Korčulu, u kojoj se uopće ne spominje ni Korčula, koliko je uspio pročitati od 

prijevoda libreta, koji je užasan. Ako je libreto takav kao što je prijevod, onda je to jedna katastrofa. 

Navodi da zna kada se libreta čitaju bez muzike zvuče dosta glupo, međutim ovo je nešto 

prestrašno. Da bi to ilustrirao, citirat će nekoliko stihova: „Draga i ja povedosmo bal, jer to je 

kapitanova dužnost gospodine. Glava mi je puna maršala, ja sam momak plemenitog roda 

gospodine. Borim se i stišćem grudnjak, više ne sputavam dabra. Šapat bježi, kako fino, o la, u 

pravu su, strašno sam pametan“…  Kasnije ide još jedna arija gdje pjeva „baba“ u birtiji: „Vidi 

Florine sise okićene cvijećem, ružičasti brijeg, dol i gaj, a sunce izlazi“…. Pita se što ovo ima veze 

s Korčulom? 

 

Gradonačelnik navodi da mu je drago da je vijećnik Lozica postavio ovo pitanje i da se završi s 

ovom temom. Dakle, nije istina da je milijun kuna cijena za operu, već je milijun kuna proslava 

450. godišnjice obrane grada, već je opera jedan manji dio te proslave. Gradsko vijeće je na njegov 

prijedlog donijelo takav proračun. U tu proslavu će biti, pored ostalog, uključeno i izdavanje knjige 

Gorana Nikšića o najvećem korčulanskom graditelju, najzaslužnijem Korčulaninu poslije 

Rozanovića što se Korčula obranila, a to je Marko Andrijić. Također u suradnji Grada, Venecije 

koja ove godine slavi 1600 godina osnutka i grada Hvara, priredit će se u prostoru palače Arneri 

izložba koja je posvećena opsadi Korčule i najvećoj srednjovjekovnoj bitki, poslije naše, gdje je bio 

Marko Polo, a to je bitka pod Lepantom, gdje će biti prikazani brodovi i oružje, povijest u tom 
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dobu. Također bit će i znanstveni skup, uređena će biti i zavjetna kapelica s atrijem gradske 

vijećnice. Isto tako u lođi, gdje je do sada bila smještena turistička zajednica, bit će organizirana 

izložba o korčulanskoj drvenoj brodogradnji. Isto tako im je želja, pošto je 13.5., 150. godišnjica  

osnutka prve slavjanske čitaonice u Korčuli, cilj je da se i to proslavi. Navodi da je njegovo duboko 

vjerovanje da dana 15.8. Korčula nije obranjena, da ne bi imali ovakav grad kakav imamo danas. I 

sve ono što ja nastalo poslije toga je produkt obrane 154 Korčulana koji su obranili toga dana grad i 

po njegovom vjerovanju zagovor Blažene Djevice Marije. S tim da je u proračunu stavljeno milijun 

kuna, što ne znači da će to točno toliko biti, ali je stavljeno da imaju prostora za tu veliku proslavu i 

jubilej. Isto tako će bit otvoren i novouređeni muzej, nada se da će to tada biti uređena i kuća Marka 

Pola, imaju i veliki projekt koji je već završen, a to je revitalizacija utvrda grada Korčule koja je 

usko povezana uz ovu obljetnicu, odnosno uz rad Marka Andrijića. Što se tiče same opere, njezin 

tekst, odnosno njezino postojanje je objavljeno u jednom godišnjaku Grada Korčule, i na inicijativu 

dijela sugrađana je rečeno da bi bilo lijepo da se ta opera zove „Opsada Korčule“, da se pokuša naći 

notni materijal i da se vidi može li se ta opera uprizorit i izvesti u Korčuli. On se vidio i s maestrom 

Lipanovićem, maestrom Foretićem i maestrom Degl Ivellio, te im je prepustio umjetnički dio, da se 

oni s njime bave. Misli da prijevod nije onakav kao što je vijećnik pročitao. Prijevod je radila 

sveučilišna profesorica te i on očekuje tu operu sa zanimanjem i misli da će to biti jedan zanimljiv 

događaj. Ali to je jedan od niza događaja koje će se organizirat u sklopu proslave 450. godina 

obrane grada i otoka Korčule. Znači sve što je nabrojio će koštati eventualno milijun kuna.  

 

Anton Lozica navodi da njega zanima što je i pitao, a to je koliko daleko priprema te opere i koliko 

bi ta opera sama po sebi koštala. Navodi da koliko se on razumi u opere, a radio je i sam neke 

opere, to je ogromna masa ljudi koja treba biti angažirana. To nije samo gospodin Lipanović, 

gospodin Degl Ivellio i gospodin Foretić, tu ima i orkestar i zbor, cijeli produkcijski tim. Ako se to 

misli izvesti na godišnjicu u 8. mjesecu, ne zna da li to ima ikakvog smisla. Neka stručnjaci odredu, 

jer to je i moderno tako danas reći. 

 

Gradonačelnik navodi da se divi, iako bili i gradski vijećnici, da ima takvu slobodu u izričaju, ali 

smatra da nije mjesto ni vrijeme da se tako govori. Navodi da je sama priprema već odmakla, 

prijevod je napravljen, za organizaciju svega što se tiče izvedbe, orkestra i pjevača, angažirana je 

Opera B.B. koju vodi gospođa Lidija Horvat Dunjko, za scenski nastup, odnosno balet kojeg ima 

dosta, Dinko Bogdanić i gospođa Branka Cvitković, dekanica fakulteta za film i scenske umjetnosti 

Branka Cvitković koja će potpisivati režiju. Oni će kroz četvrti mjesec svi uži dio biti u Korčuli, 

pogledat će scenu gdje se opera misli izvesti, a to je na Sv. Justini, i cijela organizacija je u 

najboljem redu i ide onako kao što treba. Misli da će cijena cijele organizacije opere, s 

orkestracijom, prevođenjem opere, sve skupa bi bilo do 200.000,00 kn. Ovisno hoće li imati 

mogućnost da bude puno gledalište, normalno da će osim one svečane praizvedbe koju planiraju 

14.8. na „vižiju“ Velike Gospe, ako bude interesa i epidemiološka situacija bude dozvoljavala, 

mogu se karte dati u slobodno prodaju, te bi onda 17. i 18. imali još po dvije izvedbe, i sa preko 150 

mjesta koliko može tamo stati, jedan dio sredstava bi se mogao vratiti. To je bila želja starijih 

Korčulana koji su radili i na godišnjaku i koji su izrazili želju da ovakav jedan veliki poduhvat 

naprave. Da bilo koji drugi grad u Republici Hrvatskoj ima operu ili mjuzikl, ili tamburašku 

pjesmu, koja u svojem imenu ima Korčulu, kao što je izraz u narodu „tukli bi se nogama u guzicu“. 

Takve su bile operete u to vrijeme da se iskoristi neki povijesni događaj da bi se nešto zabavno 

uprizorilo, odnosno da bi se zabavila tadašnja londonska vlastela.  
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Nika Silić Maroević postavlja pitanje o Šetalištu Tina Ujevića i o projektu koji je tamo odrađen. 

Puno puta je već bilo govora o tome i smatra da je šteta da je projekt završio kako je završio i što 

izgleda kako izgleda. Nju zanima jesu li se pomirili s time da je to to, da je prometno rješenje 

gotovo, da se tamo prometuje na način na koji se prometuje, parkira kako se parkira, da ljudi izlaze 

iz donjeg dijela direktno na dvosmjernu ulicu, da je trotoar onako sužen ili će se raditi neke 

korekcije i promjene na tom projektu. Mogu li se nadat nekoj logičnoj izmjeni, jer se vidi da to nije 

dobro i logično na nekoliko mjesta. 

 

Gradonačelnik navodi da kao što se već nekoliko puta na ovom Gradskom vijeću ponovilo; 

građevinska dozvola za ovaj projekt je izdana 2011. godine, 2015. godine je dva puta produžavana, 

odnosno počeli su nekakvi radovi da bi se održala ta građevinska dozvola i kad se otvorila prilika da 

cijeli projekt koji je negdje oko 5,5 milijuna kuna, da ga financiraju s europskim sredstvima, 

iskoristila se ta građevinska dozvola i napravio se projekt. Projekt je takav kakav je i jednostavno u 

okolnostima koje su bile, napravilo se najbolje što se može. Do sada su već dogovorili sa župom da 

stepenice, kada prođe uporabna dozvola jer nisu htjeli ništa riskirat, i onda s tom uporabnom 

dozvolom u nekakvom drugom vremenskom razdoblju da se ide u proširenje ona dva mjesta. Ovo 

prvo kraj gospe koje je lakše, to se dogovorilo sa župom, i župa je dala pristanak da one se 

stepenice preslože i dobije se puna širina. Što se tiče spomenika palim Korčulanima iz 1. svjetskog 

rata, tamo je situacija malo teža zato što je to spomenik kulture i tu se mora napraviti cijeli projekt 

kojeg jednostavno u onom vremenu kad se prijavilo, nije se moglo napraviti. Ideja je da se zaobiđe 

od kuće Skokandić, da se ide sa zaobilaznicom vatrogasnog doma i doma zdravlja. Ta zaobilaznica 

bi bila i prometni koridor koji bi rasteretio sadašnji koridor, i bila bi s prstenom koji bi  nastavio 

hidrantske mreže i bila bi zaštita vatrogasnog doma i doma zdravlja u slučaju eventualnog požara. 

To je već na razini idejnog projekta. U tom trenutku kad se ta cesta realizira i koja ide oko doma 

zdravlja odnosno hitne i izađe na budući planirani rotor za novo križanje koje će biti od strane 

Hrvatskih cesta isprojektirano i odrađeno, i to bi bila jednosmjerna ulica od kuće Skokandić do 

doma zdravlja. Ako se odrade ova dva proširenja, imali bi punu širinu i želja im je da imaju uz kuće 

jedan sigurnosni pojas, da imaju biciklističku stazu koja bi bila u smjeru prema gradu, da imaju 

jednosmjernu ulicu prema vatrogascima i domu zdravlja i eventualno ako bude širina, uz trotoar 

biciklističku stazu prema vatrogascima. S obzirom koliki je bio obim radova i s obzirom na koronu, 

nisu htjeli dirati građevinsku dozvolu, nego da se radovi završe onako kao što je predviđeno s 

građevinskom dozvolom. O ovom prometnom rješenju su već pričali na Gradskom vijeću. Oni su se 

samo na prometno rješenje koje je radio Fakultet prometnih znanosti iz Zagreba, nadovezali, u 

suradnji s Hrvatskim cestama koje planiraju izgradnju novog rotora na najgornjem križanju u gradu 

Korčuli, a to je križanje za Ekonomiju i za dom zdravlja.  

 

Nika Silić Maroević navodi da je projekt iz 2011. godine, nije se mogla napraviti izmjena 

građevinske dozvole, a sad je 2021. godina. Zašto mora biti dvosmjerna cesta, onako nesigurna, a 

sad je već i brza, zašto sada već nije jednosmjerna sa sigurnosnom linijom za stanare, to joj nije 

jasno. Trebalo je odmah staviti da bude jednosmjerna i sigurna kao i što treba biti. Nema nikakvog 

razloga da ono sada bude dvosmjerna cesta, da se smiju nakon toliko uloženih novaca. Smatra da se 

ne treba čekati zaobilaznica. Bila je isto nekad davno to jednosmjerna cesta, a isto nije bilo 

zaobilaznice. Smatra da je to besmisleno.  

 

Gradonačelnik navodi da je dio ove građevinske dozvole bila i suglasnost MUP-a odnosno 

uređenje prometa na toj ulici. Stoga su čekali da sve prođe da se dobije uporabna dozvola da se vidi 
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kako ulica funkcionira. Već su došli i do zaključaka što će napraviti u budućnosti, a kad se dobije 

uporabna dozvola, onda se može tražiti suglasnost MUP-a na novo prometno rješenje, a ne 

unaprijed raditi nešto što bi stvorilo nekakve dodatne probleme i pisanje izvješća regulatornom 

tijelu. Kad se dobije uporabna dozvola, projekt će se završit da se stavi točka na to i onda se može 

ići u izmjenu tog projekta. 

 

Marija Šegedin navodi da se javila jer smatra da je večeras prije uključenja mikrofona bio jedan 

dogovor, a ovo u što se pretvorila sjednica ne vodi ničemu. Na dnevnom redu je 17 točaka i aktualni 

sat. Cijele ove 4 godine je obilježilo nepoštovanje Poslovnika. U pola sata su bila dva pitanja. Ne 

zna zašto se na drugo postavljeno pitanje gradonačelnik referira. Ako su se dogovorili da će 

vijećnici postavljati jasna pitanja, a gradonačelnik onda i na njih jasno odgovoriti i kratko, ne vidi u 

što se sve skupa pretvorilo. Trideset minuta dva pitanja za Gradsko vijeće. Ovaj aktualni sat se 

pretvorio u predizborni skup. Navodi da ona ne podržava ovakvo vođenje sjednice. Pogotovo kad su 

njih upozorili kao gradske vijećnike i stavili u koš s gradonačelnikom. Vijećnica Nika i vijećnik 

Toni su postavili pitanje u roku od minute do minute i po. A sve ostalo je bilo na odgovor 

gradonačelnika. 

 

Antun Borovina navodi da mu je drago kako je uređen ulaz u grad, te ima pitanje za 

gradonačelnika. Zanima ga planira li se u skorije vrijeme srediti kolnik i postaviti rasvjeta do 

groblja, od groblja do doma zdravlja, kao i od „Masline“ do Sv. Antuna. 

 

Gradonačelnik u svom odgovoru navodi da je projekt gotov za uređenje ceste i rotora od skretanja 

za Soline do skretanja za novu luku. To je projekt kojeg su radile Hrvatske ceste. Projekt je već 

prošle godine bio spreman za financiranje odnosno za javnu nabavu. Samo se čeka raspisivanje 

tendera od strane Hrvatskih cesta. Što se tiče županijske ceste od križanja i skretanja za Lumbardu 

do plastenika, isto tako su u suradnji sa ŽUC-om koji upravljaju s tom cestom, dogovorili da će oni 

izviditi sve mogućnosti i da će im dati nekoliko solucija za produženje onog nogostupa prema 

Lumbardi. Tražio je da se na onom području stavi jedna do dvije autobusne čekaonice i dva 

prijelaza kako bi veliki broj djece koji iz tamo ide u školu imao što veću sigurnost. Očekuje da će i 

to tehničko rješenje imati uskoro i da onda u suradnji sa ŽUC-om sve završiti i spojiti.  

 

Stojan Marelić upućuje pitanje gradonačelniku vezano za završetak ceste Čara pa kroz Pupnatsku 

luku i navodi kako je gradonačelnik naveo da ima dobru suradnju sa ŽUC-om i da će dobiti 

odgovor. Tog odgovora još nema. Zanima ga je li uopće s nekim razgovarao i kad bi se to riješilo? 

 

Gradonačelnik navodi da on nije znao koja je situacija bila kada se radila ta cesta, već se kasnije 

raspitao i dobio informaciju od ŽUC-a i mjesnih odbora Čara i Pupnat, da su se kroz područje 

naselje Pupnat ljudi odricali zemlje, ali kad je došlo do ulaza u Čarsko polje jednostavno je stala. 

Tada se tražila neka zaobilaznica koje neće ići direktno kroz polje, već da ide s južnom stranom, 

ako se dobro sjeća. To je informacija koju je on dobio i od strane ŽUC-a, i od strane Grada i od 

strane mjesnih odbora. Sve je bilo spremno da se ta cesta završi, ali zbog neslaganja vlasnika zemlje 

na trasi jednostavno se tada nije mogla dovršit. Misli da se situacija nije još uvijek promijenila. 

Iako, kada vidi kako su se ljudi promijenili za drugi veliki projekt navodnjavanja Čarskog polja, a 

prije desetak godina nisu bili za taj projekt, a prije godinu i po dana su bili. Tako možda bi situacija 

sada bila drugačija.  
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Stojan Marelić navodi da je zato i pitao jer je u mjesnom odboru i zna da će se tamo širiti prilikom 

navodnjavanja, pa bi bilo dobro to iskoristiti.  

 

Gradonačelnik navodi da uvijek kada dođe inicijativa iz mjesnog odbora, to se i napravi. Tada se 

išlo s projektom od milijun i 200 tisuća kuna za navodnjavanje Čarskog polja. U onom trenutku 

kada projekt bude usuglašen i gotov, napravit će sve da županija, odnosno projektanti uzmu i ovaj 

dio projekta da se onda završi i ta cesta koja stvarno ne služi na ponos nikome. Cesta koja je u svom 

punom profilu od Pupnata do ulaska u Čarsko polje, još tih par stotina metara, trebalo bi riješiti.  

 

Tino Andrijić je zatražio par minuta od predsjednika Vijeća, s obzirom da će mu to biti sigurno 

zadnje javljanje na Vijeću, te bi htio reći par pozdravnih riječi. Navodi da se u Vijeću angažirao 

prije točno 20 godina. U tom vremenu je bio na nekih 5,6 saziva, nekih 300-injak sjednica. Korčula 

se u zadnjih 20 godina značajno promijenila, te ovo nije isti grad kao onda. Promijenila se na 

mnogim poljima i razinama. Puno toga se u 20 godina napravilo, puno toga se dogodilo. Ono s čime 

nikad nije bio zadovoljan i što je cijelo vrijeme ponavljao bez ustručavanja, a to je jedan te isti 

problem  koji on nije mogao promijenit, ali je ostao dosljedan tome da na njega ukazuje bez 

kompromisa. To je sustav diskriminacije i nejednakosti koji je ukorijenjen u naš mentalitet, ne samo 

u Korčuli, već i u Hrvatskoj pa i na Balkanu, koji je prihvaćen kao nešto normalno, a nažalost će 

trebati još generacije i desetljeća da se društvo promijeni na bolje u smislu da bude demokratskije, 

naprednije, da budemo društvo jednakih građana bez privilegiranih, društvo u kojem će se 

vrednovat i znanje i sposobnost, a ne stranačke iskaznice, partijske knjižnice. Zbog toga i misli da 

danas veliki broj sugrađana i sugrađanki živi u Splitu i Dubrovniku, pa i van Hrvatske. Misli da je 

to najveći društveni problem općenito. Smatra da se u Korčuli u ovih 20 godina po tom pitanju nije 

ništa napravilo. Njegova borba protiv toga je bila ustrajna i nije pravio razliku među stranačkim 

bojama, što ga je prilično i koštalo. U nas se kritike i različita razmišljanja spuste na osobnu razinu, 

i to sve skupa zna biti neugodno. Ako je ikoga u ovih 20 godina uvrijedio ili nešto ružno rekao, to 

nije bilo nikad motivirano na osoban način. Htio bi kolegice u aktualnom sazivu pozdraviti i one 

koji idu u novu izbornu utrku, želi im puno uspjeha. Više od toga im želi da su zdravi, uspješni u 

životu. Ono što zna, trenutno su službeno samo 2 kandidata za gradonačelnika Grada Korčule. Želi 

kolegici Niki Silić Maroević čestitati prije svega na hrabrosti što je donijela odluku da se kandidira 

jer kandidiranje za gradonačelnicu se tiče prije svega privatnog i profesionalnog života koji trpe 

strašno i čestita joj na hrabrosti i želi uspjeh na izborima i na svim ostalim životnim poljima. 

Aktualnom gradonačelniku isto želi uspjeh u svakom smislu i na izborima i u privatnom životu. 

Izbori su takvi da je demokracija vrijedna i važna i treba je čuvati i poštivat. Zahvaljuje 

predsjedniku Vijeća što mu je umjesto pitanja dozvolio posljednji put da se obrati. Pozdravlja sve u 

vijeću, gradonačelnika, zamjenika, sve zaposlenike gradske uprave i svih ustanova, i naravno sve 

sugrađanke i sugrađane koji su ga toliko godina trpjeli u prijenosima sjednica na Radio Korčuli.  

 

Vinka Lozica upućuje pitanje vezano za gradnju zaobilaznice, jer je puno građana pita o tome, 

stoga je zanima kada će se graditi zaobilaznica Medvinjaka i Žrnovske Banje kao službeni pristup 

novoj budućoj luci Polačište.  

 

Gradonačelnik navodi da uz projekt Rekonstrukcije županijske ceste 6224 za Korčula-Račišće, 

paralelno s tim projektom koji je već na razini tendera odnosno objave i traženja izvođača radova, 

Hrvatske ceste odnosno ŽUC, projektira i spojnu cestu koja će tada biti i državna cesta D118 od 

luke Polačište, do spoja na državnu cestu D118 na Lokvi. Koliko je upoznat, projekt je podaleko 
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odmakao i siguran je da će i sa rekonstrukcijom županijske ceste, izgradnjom nove luke, da će i 

ovaj manji projekt, nekakvih kilometar i po ceste, biti u istom momentu i završen. Vidio je i 

vizualizaciju, idejne skice, i to još od onog vremena kad su bile 3, a onda se izabrala 1, uopće ne 

sumnja da će s izgradnjom nove luke, rekonstrukcijom županijske ceste 6224 za Račišće  i ovaj 

projekt biti završen, u roku od danas do 3 godine, odnosno 2 i po.  

 

Vinka Lozica navodi da joj je zanimljivo to što gradonačelnik govori jer na njegovom gostovanju 

na Radio Korčula je rekao da je investitor za gradnju te spojne ceste su Hrvatske ceste, pa joj nije 

bilo teško da dođe do informacije od Hrvatskih cesta, koje nemaju u nikakvom planu izgradnju 

takve spojne ceste. Ono što je sporno u cijeloj priči je da te spojne ceste nema ni u projektu buduće 

luke, odnosno nije predviđen takav spoj, kao ni spoj na novu cestu za Račišće, osim ako 

gradonačelnik nije opet radio neke izmjene o kojima ljudi ne znaju ništa, a smatra da onda raspolaže 

s nekim polu informacijama da se bolje čuju. Svakako bi voljela da sve što je gradonačelnik rekao, 

ta idejna rješenja od ŽUC-a, razni projekti i drugo, da joj dostavi pismeno, da se vidi crno na bijelo 

što se tu događa. Naprosto je previše polu informacija u opticaju, a Hrvatske ceste definitivno ne 

grade ništa. 

 

Gradonačelnik u svom odgovoru navodi da s obzirom da vijećnica Lozica ima volje i želje, da ide 

na stranice Ministarstva prostornoga uređenja, graditeljstva i državne imovine i pogleda zahtjev za 

lokacijsku dozvolu. Nada se, jednom kad se opet vide da će vijećnica iskoristit priliku da mu se 

ispriča.  

 

Stojan Marelić upućuje pitanje gradonačelniku, te ga zanima kakva je situacija s dovodom struje u 

Babinu. Zna da je Grad uplatio neka sredstva, stoga ga zanima koliko su daleko tu došli.  

 

Gradonačelnik navodi da je obećanje iz Elektrojuga od strane njihovog direktora, da će do kraja 4. 

mjeseca, krenut s izgradnjom i da su osigurana sredstva za izgradnju trafostanice Babina, i da će do 

kraja 4. mjeseca dobiti odobrenje iz Zagreba da se krene s izgradnjom, odnosno javnom nabavom 

za trafostanicu Rasoha. Ono što je Grad trebao napraviti, napravio je ima već više od dvije godine. 

Sad je došlo vrijeme da Elektrojug odradi taj dio svog posla i nada se da će do sezone, i taj zadnji 

tamni dio našeg Grada elektrificirati, tu stoljetnu želju građana naselja Babine i Vele i Male Rasohe, 

ispuniti do ovog ljeta. 

 

Stojan Marelić navodi da zna iz pouzdanih izvora od ljudi koji su vlasnici tih zemljišta gdje je 

previđena trafostanica, nisu upoznati s time da će započeti radovi. 

 

Gradonačelnik u svom odgovoru navodi da su građevinske dozvole za izgradnju obje trafostanice, 

su izdane već odavna. Jedino što je trebalo biti riješeno, je situacija ŽUC-a za kabliranje, tj. da se 

povuče kabel jer je ono županijska cesta. On ima informaciju da su sva imovinsko pravna pitanja 

riješena. 
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UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

 

Darko Tarle, kao predsjednik Odbora za Statut i Poslovnik, iznio je ispred Odbora zaključak 

Odbora da je 33. sjednica Gradskog vijeća Grada Korčule sazvana sukladno Statutu i Poslovniku i 

da se o predloženim točkama dnevnog reda može raspravljati i odlučivati. 

Predsjednik Vijeća otvorio je raspravu o dnevnom redu. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je na glasovanje predloženi dnevni red, koji 

je glasio:  

1. Usvajanje zapisnika sa 32. sjednice Gradskog vijeća 

2. Izvješće gradonačelnika o radu za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2020. 

godine 

3. Konačni prijedlog odluke o izmjeni Odluke o plaći i drugim pravima Gradonačelnika 

i Zamjenika gradonačelnika iz radnog odnosa 

4. Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o nerazvrstanim cestama 

na području Grada Korčule  

5. Suglasnost na prijedlog (novog) pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

Gradskog muzeja 

6. Suglasnost na ishođenje rješenja o izvedenom stanju za rekonstrukciju zgrade 

stambene namjene (kat.čest. 1421 i 176 k.o. Korčula) 

7. Izvješće o radu Gradskog  muzeja za 2020. godinu 

8. Program rada Gradskog muzeja za 2021. godinu 

9. Izvješće o radu Gradske knjižnice „Ivan Vidali“ za 2020. godinu 

10. Program rada i financijski plan Gradske knjižnice „Ivan Vidali“ za 2021. godinu 

11. Izvješće o radu Dječjeg  vrtića Korčula za 2020. godinu 

12. Plan i program rada Dječjeg vrtića Korčula za pedagošku 2020./2021. godinu 

13. Izvještaj o radu Centra za kulturu Korčula za 2020. godinu 

14. Plan rada Centra za kulturu Korčula za 2021. godinu 

15. Izvještaj o radu Ustanove „Športski objekti Korčula“ za 2020. godinu 

16. Program rada Ustanove „Športski objekti Korčula“ za 2021. godinu 

17. Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Korčule za 2020. godinu. 

Dnevni red usvojen je jednoglasno (14 „za“). 

 

            1. TOČKA - Usvajanje zapisnika sa 32. sjednice Gradskog vijeća 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik Vijeća stavio je zapisnik sa 32. sjednice Gradskog vijeća, u tekstu kako je predloženo u 

radnom materijalu, na glasovanje. 

Zapisnik sa 32. sjednice Gradskog vijeća usvojen je jednoglasno (14 „za“). 

 

2. TOČKA – Izvješće gradonačelnika o radu za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca  

                       2020. godine 

 

Uvodno obrazloženje Izvješća gradonačelnika o radu za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 

2020. godine, podnio je gradonačelnik, kao podnositelj Izvješća.  
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U raspravi su sudjelovali vijećnici Antun Borovina, Nika Silić Maroević, Marija Šegedin, Ante 

Tvrdeić (ispred kluba HDZ/HSS/HSP AS/HSLS), Vinka Lozica, Darko Tarle, gradonačelnik i 

predsjednik Vijeća.  

U 18:15  sjednicu je napustio vijećnik Tino Andrijić, čime je kvorum činilo 13 vijećnika. 

Repliku na izlaganje gradonačelnika su imali vijećnici Nika Silić Maroević, Marija Šegedin i Antun 

Borovina.  

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća predložio je i stavio na glasovanje sljedeći 

Prijedlog zaključka: 

1. Prihvaća se Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2020. 

godine. 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada 

Korčule“.  

Drugih prijedloga zaključka nije bilo.  

Prijedlog zaključka, usvojen je većinom glasova (7 „za“, 5 „protiv“, 1 suzdržan). 

 

3. TOČKA – Konačni prijedlog odluke o izmjeni Odluke o plaći i drugim pravima  

                       Gradonačelnika i Zamjenika gradonačelnika iz radnog odnosa 

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga odluke o izmjeni Odluke o plaći i drugim pravima 

Gradonačelnika i Zamjenika gradonačelnika iz radnog odnosa, podnio je gradonačelnik, kao 

predlagač. 

Ivana Klisura Skokandić, kao predsjednica Odbora za proračun i financije, iznijela je stav Odbora 

kojim je Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog odluke o izmjeni Odluke o 

plaći i drugim pravima Gradonačelnika i Zamjenika gradonačelnika iz radnog odnosa, te da se 

Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Marija Šegedin, Vinka Lozica, Nika Silić Maroević, predsjednik 

Vijeća i gradonačelnik. 

Repliku na izlaganje gradonačelnika je imala vijećnica Vinka Lozica. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog odluke o izmjeni 

Odluke o plaći i drugim pravima Gradonačelnika i Zamjenika gradonačelnika iz radnog odnosa, u 

tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog odluke o izmjeni Odluke o plaći i drugim pravima Gradonačelnika i 

Zamjenika gradonačelnika iz radnog odnosa, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je 

većinom glasova (8 „za“, 5 „protiv“). 

 

4. TOČKA - Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o  

                      nerazvrstanim cestama na području Grada Korčule  

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

nerazvrstanim cestama na području Grada Korčule, podnio je v.d. pročelnik Ivan Blitvić, u ime 

gradonačelnika, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

nerazvrstanim cestama na području Grada Korčule, u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 
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Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o nerazvrstanim cestama na području 

Grada Korčule, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (13 „za“). 

 

5. TOČKA – Suglasnost na prijedlog (novog) pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i  

                       načinu rada Gradskog muzeja 

 

Uvodno obrazloženje Prijedloga (novog) pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Gradskog 

muzeja, podnio je gradonačelnik, kao predlagač. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik Vijeća stavio je na glasovanje sljedeći Prijedlog zaključka, u tekstu kako je predloženo 

u radnom materijalu, na glasovanje: 

1. Daje se (prethodna) suglasnost na Prijedlog pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

Gradskog muzeja, koji je sastavni dio ovog Zaključka.  

2. Davanjem (prethodne) suglasnosti na Prijedlog pravilnika, ravnateljica Gradskog muzeja donijeti 

će Pravilnik sukladno Prijedlogu pravilnika za koje je Gradsko vijeće dalo (prethodnu) suglasnost, a 

nakon objave i stupanja na snagu Pravilnika, Gradski muzej obvezuje se dostaviti Gradu Korčuli 

jedan primjerak važećeg Pravilnika. 

3. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada 

Korčule“. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (13 „za“). 

 

6. TOČKA – Suglasnost na ishođenje rješenja o izvedenom stanju za rekonstrukciju  

                       zgrade stambene namjene (kat.čest. 1421 i 176 k.o. Korčula) 

 

Uvodno obrazloženje Suglasnosti na ishođenje rješenja o izvedenom stanju za rekonstrukciju 

zgrade stambene namjene (kat.čest. 1421 i 176 k.o. Korčula), podnio je gradonačelnik, kao 

predlagač. 

U raspravije sudjelovala vijećnica Vinka Lozica. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je na glasovanje sljedeći Prijedlog zaključka, 

u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje: 

1. Daje se suglasnost na ishođenje rješenja o izvedenom stanju za rekonstrukciju zgrade stambene 

namjene izgrađenoj na katastarskim česticama zgrade 1421 i 176, sve k.o. Korčula. 

2. Suglasnost se izdaje iz razloga jer je vanjske stepenište na južnom pročelju zgrade izgrađeno 

iznad katastarske čestice zgrade 176 k.o. Korčula. 

3. Investitor je dužan, nakon ishođenja rješenja o izvedenom stanju, sa Gradom Korčula sklopiti 

ugovor o korištenju dijela katastarske čestice zgrade 176 k.o. Korčula. 

4. Suglasnost se izdaje na temelju Snimka izvedenog stanja nezakonito izgrađene zgrade izrađene 

od strane ZEM nadzor d.o.o., iz Zagreba, Palinovečka 19 D (TD: 08/18 od travnja 2018.), te 

Geodetskog snimka izvedenog stanja nezakonito izgrađene zgrade  izrađenog od strane Razmjer 

d.o.o., iz Splita, Dinarska 1 (Oznaka: 17/2018. od 13. veljače 2018.). 

5. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada 

Korčule“. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (13 „za“). 

 

Na prijedlog predsjednika Vijeća, održana je stanka, od 19:13 do 19:30. 
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Nakon održane stanke, nastavilo se po sljedećim točkama dnevnog reda. 

 

7. TOČKA – Izvješće o radu Gradskog  muzeja za 2020. godinu 

 

Uvodno obrazloženje Izvješća o radu Gradskog muzeja Korčula za 2020. godinu, podnijela je 

ravnateljica Muzeja Marija Hajdić, ispred Muzeja, kao podnositelja Izvješća. 

U raspravi su sudjelovale vijećnice Nika Silić Maroević, Vinka Lozica i gradonačelnik. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća predložio je i stavio na glasovanje sljedeći 

prijedlog zaključka: 

1. Prihvaća se Izvješće o radu Gradskog muzeja Korčula za 2020. godinu. 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada 

Korčule“. 

Drugih prijedloga zaključka nije bilo. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen, usvojen je jednoglasno (13 „za“). 

 

8. TOČKA – Program rada Gradskog Muzeja Korčula za 2021. godinu 

 

Uvodno obrazloženje Programa rada Gradskog Muzeja Korčula za 2021. godinu, podnijela je 

ravnateljica Muzeja Marija Hajdić, ispred Muzeja, kao podnositelja Programa. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik Vijeća predložio je i stavio na glasovanje sljedeći prijedlog zaključka: 

1. Daje se suglasnost na Program rada Gradskog muzeja u Korčuli za 2021. godinu. 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada 

Korčule“. 

Drugih prijedloga zaključka nije bilo. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen, usvojen je jednoglasno (13 „za“). 

 

9. TOČKA – Izvješće o radu Gradske knjižnice „Ivan Vidali“ za 2020. godinu 

 

Uvodno obrazloženje Izvješća podnijela je ravnateljica Knjižnice Milojka Skokandić, ispred 

Knjižnice, kao podnositelja Izvješća.  

U raspravi su sudjelovale vijećnice Nika Silić Maroević, Ivana Klisura Skokandić te gradonačelnik. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća predložio je i stavio na glasovanje sljedeći 

prijedlog zaključka: 

1. Prihvaća se Izvješće o radu Gradske knjižnice „Ivan Vidali“ za 2020. godinu. 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada 

Korčule“. 

Drugih prijedloga zaključka nije bilo. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen, usvojen je jednoglasno (13 „za“). 

 

10. TOČKA – Program rada i financijski plan Gradske knjižnice „Ivan Vidali“   

                         za 2021. godinu  

 

Uvodno obrazloženje Programa rada i financijskog plana Gradske knjižnice „Ivan Vidali“ za 2021. 

godinu, podnijela je ravnateljica Knjižnice Milojka Skokandić, ispred Knjižnice, kao podnositelja 

Program rada i financijskog plana. 
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U raspravi je sudjelovao vijećnik Anton Lozica i gradonačelnik. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća predložio je i stavio na glasovanje sljedeći 

prijedlog zaključka: 

1. Daje se suglasnost na Program rada i financijski plan Gradske knjižnice „Ivan Vidali“ za 2021. 

godinu. 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada 

Korčule“. 

Drugih prijedloga zaključka nije bilo. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen, usvojen je jednoglasno (13 „za“). 

 

11. TOČKA – Izvješće o radu Dječjeg vrtića Korčula za 2020. godinu 

 

Uvodno obrazloženje Izvješća o radu Dječjeg vrtića Korčula za 2020. godinu, podnijela je 

ravnateljica Vrtića Julijana Prižmić, ispred Vrtića, kao podnositelja Izvješća. 

U raspravi su sudjelovali vijećnice Mirjana Drušković, Nika Silić Maroević, Vinka Lozica i 

zamjenik gradonačelnik. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća predložio je i stavio na glasovanje sljedeći 

prijedlog zaključka: 

1. Prihvaća se Izvješće o radu Dječjeg vrtića Korčula za 2020. godinu. 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada 

Korčule“. 

Drugih prijedloga zaključka nije bilo. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen, usvojen je jednoglasno (13 „za“). 

U 21:00  sjednicu je napustio vijećnik Darko Tarle, čime je kvorum činilo 12 vijećnika 

 

12. TOČKA – Plan i program rada Dječjeg vrtića Korčula za pedagošku  

                         2020./2021. godinu 

 

Uvodno obrazloženje Plana i programa rada Dječjeg vrtića Korčula za pedagošku 2020./2021. 

godinu, podnijela je ravnateljica Vrtića Julijana Prižmić, ispred Vrtića, kao podnositelja Plana i 

programa.  

U raspravi je sudjelovao gradonačelnik. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća predložio je i stavio na glasovanje sljedeći 

prijedlog zaključka: 

1. Daje se suglasnost na Plan i programa rada Dječjeg vrtića Korčula za pedagošku 2020./2021. 

godinu. 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada 

Korčule“. 

Drugih prijedloga zaključka nije bilo. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen, usvojen je jednoglasno (12 „za“). 

 

13. TOČKA – Izvještaj o radu Centra za kulturu Korčulu za 2020. godinu 

 

Uvodno obrazloženje Izvještaja o radu Centra za kulturu Korčula za 2020. godinu, podnijela je 

ravnateljica Centra Lana Filippi Brkić, ispred Centra, kao podnositelja Izvještaja. 

Rasprave nije bilo. 
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Predsjednik Vijeća predložio je i stavio na glasovanje sljedeći prijedlog zaključka: 

1. Prihvaća se Izvještaj o radu Centra za kulturu Korčula za 2020. godinu. 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada 

Korčule“. 

Drugih prijedloga zaključka nije bilo. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen, usvojen je jednoglasno (11 „za“). 

 

14. TOČKA – Plan rada Centra za kulturu Korčula za 2021. godinu 

 

Uvodno obrazloženje Plana rada Centra za kulturu Korčula za 2021. godinu, podnijela je 

ravnateljica Centra Lana Filippi Brkić, ispred Centra, kao podnositelja Plana. 

U raspravi su sudjelovale vijećnice Ivana Klisura Skokandić, Nika Silić Maroević, Vinka Lozica i 

gradonačelnik. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća predložio je i stavio na glasovanje sljedeći 

prijedlog zaključka: 

1. Daje se suglasnost na Plan rada Centra za kulturu Korčula za 2021. godinu. 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada 

Korčule“. 

Drugih prijedloga zaključka nije bilo. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen, usvojen je jednoglasno (12 „za“). 

 

U 21:33  sjednicu je napustila vijećnica Ivana Klisura Skokandić, čime je kvorum činilo 11 

vijećnika. 

 

15. TOČKA – Izvještaj o radu Ustanove „Športski objekti Korčula“ za 2020.  

                         godinu 

 

Uvodno obrazloženje Izvještaja o radu Ustanove „Športski objekti Korčula“ za 2020. godinu,  

podnio je ravnatelj Ustanove Dalibor Antunović, ispred Ustanove, kao podnositelja Izvještaja. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Marin Laus, Nika Silić Maroević i ravnatelj Dalibor Antunović. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća predložio je i stavio na glasovanje sljedeći 

prijedlog zaključka: 

1. Prihvaća se Izvještaj o radu Ustanove „Športski objekti Korčula“ za 2020. godinu. 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada 

Korčule“. 

Drugih prijedloga zaključka nije bilo. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen, usvojen je jednoglasno (11 „za“). 

 

16. TOČKA – Program rada Ustanove „Športski objekti Korčula“ za 2021.  

                         godinu 

 

Uvodno obrazloženje Programa rada Ustanove „Športski objekti Korčula“ za 2021. godinu, podnio 

je ravnatelj Ustanove Dalibor Antunović, ispred Ustanove, kao podnositelja Programa. 

U raspravi je sudjelovalo gradonačelnik. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća predložio je i stavio na glasovanje sljedeći 

prijedlog zaključka: 
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1. Daje se suglasnost na Program rada Ustanove „Športski objekti Korčula“ za 2021. godinu. 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada 

Korčule“. 

Drugih prijedloga zaključka nije bilo. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen, usvojen je jednoglasno (11 „za“). 

 

17. TOČKA – Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Korčule za 2020. godinu 

 

Uvodno obrazloženje Izvješća o radu Savjeta mladih Grada Korčule za 2020. godinu, podnijela je 

predsjednica Savjeta mladih Grada Korčule Dora Tešić, ispred savjetodavnog tijela, kao 

podnositelja Izvješća. 

U raspravi je sudjelovala vijećnica Nika Silić Maroević i gradonačelnik. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća predložio je i stavio na glasovanje sljedeći 

prijedlog zaključka: 

1. Prihvaća se Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Korčule za 2020. godinu. 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada 

Korčule“. 

Drugih prijedloga zaključka nije bilo. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen, usvojen je jednoglasno (11 „za“). 

 

 

Završeno u 21:55 sati. 

 

KLASA: 021-05/21-02/03 

URBROJ: 2138/01-01-21-2 

 

                                                                                                                                                            

                                                                                                                                PREDSJEDNIK 

                                                                                                                           GRADSKOG VIJEĆA          

                                                                                                                            Marko Skokandić, ing.                     

 

                                                                                          


